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Protokoll styrelsemöte- Skövde IBF 
Datum: 2024-08-13 
Tid och plats: 18.30-20:30 Samlingssalen Kavelbro Arena 
Närvarande: Göran Hjert, Michael Sirén, Jenny Eriksson, Marie Borelind Forsberg, Oscar Hjerpe, 
Mikaela Savinainen, Lars Ericsson, Daniel Thyni, Markus Hjalmarsson. 

§1. Mötets öppnade  

- Ordförande öppnade mötet. 

§2. Val av justerare  

- Ordförande och sekreterare justerar protokollet efter påseende av resterande närvarande på 
mötet. 
 

§3. Dagordningen 

- Dagordningen fastställdes. 
 

§4. Förlikning Karl B. 

- Vi har fått ett förslag till förlikning. Karls avtal löper enligt kontraktet till och med mars och 

därmed är april för nästa säsong. Styrelsen kan inte gå med på förlikning för enligt avtalet ska 

ärendet avgöras genom skiljemän, en representant för Karl, en för föreningen och en person 

från Innebandyförbundet. 

Mötet beslutade enhälligt avvisa en förlikning då vi anser att föreningen har rätt att neka 

förlikning och klubbens tidigare beslut står fast. 

 

§5. Fortsatt samarbete Fysiologen Erik Hejll. 

- Mötet föreslår att vi förlänger avtalet med honom med samma förutsättningar. Förslag på 

avtal skickas till Erik. 

 

§6. Hantering /uppföljning föreningsmailen. 

- Inkomna mail svarar respektive funktion på. Mikaela försöker fördela med starthjälp av 

Markus H för att skapa en vettig struktur i mailen. 
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§7. Kickoff. När och innehåll? 

- Förslag på aktiviteter kommer att utarbetas av Mikaela och Jenny E med stöd av Oscar. 

Datumet bestämdes till den 22/9, tidpunkt bestäms senare. 

 

§8. Idrottsrabatten. 

- Mötet beslutade att vi beställer 1500st häften, försäljningspris 130:-/häfte. Förtjänst minst 

50%, tidigare år ca 55-60%. 

 

§9. Cup HA. 

- Det ska ske inom ramen lagkassan, dock betalas anmälningsavgiften av klubben. Dock utgår 

reseersättning från klubben. 

 

§10. Gemensam aktivitet HA och DA. 

- Förslag på aktivitet från HA är bowling + att äta efteråt. Styrelsens inställning är att detta är 

mer av en ”fritidsaktivitet” och då ska lagkassorna används. 

 

§11. LOK-stöd den 20/8. 

- Inskickat den 12/8 -24. 

 

§12. Sisu. 

- Vi är väldigt dåliga på att redovisa aktiviteter såsom lärgrupperna. 

Rapportering måste förbättras. Markus H tar kontakt med Maggan på SISU och försöker få 

koll på vad vi är berättigade till att söka. Redovisning på nästa möte. 

 

§13. Kläder vid dubbel licens. 

- Klubben tilldelar shorts och T-shirt. 

 

§14. Läget tränare HJ och DJ. 

- Markus H jobbar med att få fram en ledarstab runt DJ, namn finns men arbetet pågår. 

Det svåraste just nu är att få till en huvudtränare. 

- Lite samma situation för HJ. Mikael S jobbar även han hårt för att få till en bra ledarstab och 

arbetet pågår även där för fullt. 

Läget börjar bli kritiskt då seriestarterna närmar sig snabbt. 
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§15. Fakturera svart nivå. 

- Fakturering måste ske snarast. Marie kontaktar Tibro Föreningspool och försöker även få ut 

fakturorna till övriga medlemmar. 

 

§16. IBIS matcher och övergångar. 

- Alla bokningar är inte helt klara men ska vara till den 17/8. Det är lite uppstartsproblem med 

Tibro Föreningspool men Daniel T hjälper dom att styra upp det. 

Vi har 7st övergångar, 5 herr och 2 dam. Dessa är nu aktiva. 

 

§17. Övriga frågor. 

- Vi kommer att vara med i kommunkalendern. 

- Vi har blivit kontaktade av Expressbild. De har samma upplägg som Bildexperten. Vi får 

fundera på hur vi ska göra och vilken leverantör vi ska välja. 

- Träningstider. Förslaget mot kommunen var att vi behöver 43 träningspass och har blivit 

tilldelade 42. Om Bollskoj kortar ner sitt pass har vi möjlighet att få 43 pass. 

Förslaget kommer att presenteras på tränarmötet den 25/8. 

- Rollfördelning gällande olika arbetsuppgifter i styrelsen, till exempel media bör bestämmas 

snarast. 

- Team Sportia vill ha ett aktivare samarbete med klubben. De kommer med förslag på vad det 

ska innebära.. 

- Registerutdrag ska lämnas in, påminnelse skickas ut och utdraget ska visas upp på kick-offen. 

- Sibben Cup-arbetet behöver startas upp i närtid. 

- Vi behöver skriva kontrakt med fystränaren Emil Nyqvist. Ett förslag på kontrakt tas fram och 

presenteras för Emil. 

- A&T tryckeri har inte fullföljt sitt avtal med oss. Vi valde därför GLK till Sibben Cup och 

intensionen är att fortsätta samarbetet med GLK då även Team Sportia har goda 

erfarenheter av dom. 

- Ett förtydligande av vad som gäller för familjemedlemskap behövs. Ett förslag från Markus H 

är att någon, kanske Marie B, uppdaterar föregående års dokument som ligger på 

föreningens sida så kan vi hänvisa till det efter justeringen. 

- Arbetsdag för styrelsen lördagen den 24/8 kl kl 10:00 – 14:00. Plats Lindströms Bil. 
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§18. Mötets avslutande. 
Nästa styrelsemöte hålls den 24/8 kl 18:30 i Kavelbro Arena lektionssalen. Daniel T bokar 

lokal. Mötet avslutades av ordförande som tackade för visat intresse. 

 

 

 
---------------------------------------------------  --------------------------------------------- 

Ordförande Göran Hjert   Sekreterare Lars Ericsson 
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Mikaela Savinainen, Lars Ericsson, Daniel Thyni, Markus Hjalmarsson. 
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§7. Kickoff. När och innehåll? 


- Förslag på aktiviteter kommer att utarbetas av Mikaela och Jenny E med stöd av Oscar. 


Datumet bestämdes till den 22/9, tidpunkt bestäms senare. 


 


§8. Idrottsrabatten. 


- Mötet beslutade att vi beställer 1500st häften, försäljningspris 130:-/häfte. Förtjänst minst 


50%, tidigare år ca 55-60%. 


 


§9. Cup HA. 


- Det ska ske inom ramen lagkassan, dock betalas anmälningsavgiften av klubben. Dock utgår 


reseersättning från klubben. 


 


§10. Gemensam aktivitet HA och DA. 


- Förslag på aktivitet från HA är bowling + att äta efteråt. Styrelsens inställning är att detta är 


mer av en ”fritidsaktivitet” och då ska lagkassorna används. 


 


§11. LOK-stöd den 20/8. 
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koll på vad vi är berättigade till att söka. Redovisning på nästa möte. 


 


§13. Kläder vid dubbel licens. 


- Klubben tilldelar shorts och T-shirt. 
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§15. Fakturera svart nivå. 


- Fakturering måste ske snarast. Marie kontaktar Tibro Föreningspool och försöker även få ut 


fakturorna till övriga medlemmar. 


 


§16. IBIS matcher och övergångar. 


- Alla bokningar är inte helt klara men ska vara till den 17/8. Det är lite uppstartsproblem med 


Tibro Föreningspool men Daniel T hjälper dom att styra upp det. 


Vi har 7st övergångar, 5 herr och 2 dam. Dessa är nu aktiva. 


 


§17. Övriga frågor. 


- Vi kommer att vara med i kommunkalendern. 


- Vi har blivit kontaktade av Expressbild. De har samma upplägg som Bildexperten. Vi får 


fundera på hur vi ska göra och vilken leverantör vi ska välja. 


- Träningstider. Förslaget mot kommunen var att vi behöver 43 träningspass och har blivit 


tilldelade 42. Om Bollskoj kortar ner sitt pass har vi möjlighet att få 43 pass. 


Förslaget kommer att presenteras på tränarmötet den 25/8. 


- Rollfördelning gällande olika arbetsuppgifter i styrelsen, till exempel media bör bestämmas 


snarast. 


- Team Sportia vill ha ett aktivare samarbete med klubben. De kommer med förslag på vad det 


ska innebära.. 


- Registerutdrag ska lämnas in, påminnelse skickas ut och utdraget ska visas upp på kick-offen. 


- Sibben Cup-arbetet behöver startas upp i närtid. 


- Vi behöver skriva kontrakt med fystränaren Emil Nyqvist. Ett förslag på kontrakt tas fram och 


presenteras för Emil. 


- A&T tryckeri har inte fullföljt sitt avtal med oss. Vi valde därför GLK till Sibben Cup och 


intensionen är att fortsätta samarbetet med GLK då även Team Sportia har goda 
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är att någon, kanske Marie B, uppdaterar föregående års dokument som ligger på 
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- Arbetsdag för styrelsen lördagen den 24/8 kl kl 10:00 – 14:00. Plats Lindströms Bil. 


 


 


 


 


 







 


§18. Mötets avslutande. 
Nästa styrelsemöte hålls den 24/8 kl 18:30 i Kavelbro Arena lektionssalen. Daniel T bokar 


lokal. Mötet avslutades av ordförande som tackade för visat intresse. 


 


 


 
---------------------------------------------------  --------------------------------------------- 


Ordförande Göran Hjert   Sekreterare Lars Ericsson 
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